
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 26. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 142
Finder ministeren det bekymrende, at antallet af højskoler er faldende, og i
2015 nåede ned på kun 67 fungerende skoler (hvilket i følge Folkehøjskoler-
nes Forening i Danmark skulle være det laveste antal i 45 år), og hvilke over-
vejelser har ministeren i bekræftende fald gjort sig for fortsat at sikre et bredt
både folkeoplysningsmæssigt og geografik udbud af højskoler i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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